

Restaurant Name	Type C from (Date)	Type D from (Date)	Latest Verbiage (EN)	Latest Verbiage (CN)
Plaza Inn (Main Street, U.S.A.)	Jul 23, 2021	Sep 7, 2021	<p>Plaza Inn is registered as a Type D Mode of Operation Restaurant and has delineated a “Designated Zone B” (maximum 4 persons per table), a “Designated Zone C” (maximum 6 persons per table) and a “Designated Zone D” (maximum 12 persons per table). In Designated Zone D, at least two-thirds of guests at the same table must have received the first does of COVID-19 vaccine. Guest must provide his/her QR code of COVID-19 vaccination record to be scanned by cast member using the “QR Code Verification Scanner” mobile application provided by the Government for verification. Guest who dines in Designated Zone D and Designated Zone C must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form. Guest who dines in Designated Zone B may use the “LHS” mobile application or complete the record form.</p>	<p>廣場飯店已登記為 D 類運作模式的餐廳，並設有「特定範圍 B 區」(每枱最多 4 人)、「特定範圍 C 區」(每枱最多 6 人)及「特定範圍 D 區」(每枱最多 12 人)。於「特定範圍 D 區」內，每枱至少三分之二賓客必須已接種第一劑疫苗。賓客必須出示有關接種新冠疫苗紀錄的二維碼，讓演藝人員使用政府提供的「驗證二維碼掃瞄器」流動應用程式掃瞄驗證。於「特定範圍 D 區」及「特定範圍 C 區」堂食的賓客在進入該區前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃瞄「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。於「特定範圍 B 區」堂食的賓客於進入該區前，可以選擇使用「安心出行」流動應用程式或填表格登記。</p>
Starliner Diner (Tomorrowland)	Aug 16, 2021		<p>Starliner Diner is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Starliner Diner must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.</p>	<p>火箭餐廳已登記為 C 類運作模式的餐廳 (每枱最多 6 人)。於火箭餐廳堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃瞄「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。</p>

Crystal Lotus (Hong Kong Disneyland Hotel)	Sep 6, 2021		Crystal Lotus is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Crystal Lotus must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	晶荷軒已登記為 C 類運作模式的餐廳(每枱最多 6 人)。於晶荷軒堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。
Enchanted Garden Restaurant (Hong Kong Disneyland Hotel)	Sep 6, 2021		Enchanted Garden Restaurant is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Enchanted Garden Restaurant must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	翠樂庭餐廳已登記為 C 類運作模式的餐廳(每枱最多 6 人)。於翠樂庭餐廳堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。
Main Street Corner Café Hosted by Coca- Cola® (Min Street, U.S.A.)	Oct 4, 2021		Main Street Corner Cafe Hosted by Coca-Cola® is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Main Street Corner Cafe Hosted by Coca-Cola® must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	大街餐廳由 Coca-Cola®呈獻已登記為 C 類運作模式的餐廳。於大街餐廳由 Coca-Cola®呈獻堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。
Royal Banquet Hall (Fantasyland)	Nov 1, 2021		Royal Banquet Hall is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Royal Banquet Hall must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile	皇室宴會廳已登記為 C 類運作模式的餐廳(每枱最多 6 人)。於皇室宴會廳堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心

			application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	出行」流動應用程式掃瞄「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。
--	--	--	---	--

酒店

Dragon Wind (Disney Explorers Lodge)	Nov 8, 2021		Dragon Wind is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in Dragon Wind must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	雲龍軒已登記為 C 類運作模式的餐廳 (每枱最多 6 人)。於雲龍軒堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃瞄「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。
World of Color Restaurant (Disney Explorers Lodge)	Nov 8, 2021		World of Color Restaurant is registered as a Type C Mode of Operation Restaurant (maximum 6 persons per table). Guest who dines in World of Color Restaurant must scan the “LeaveHomeSafe” (“LHS”) venue QR code using the “LHS” mobile application on his/her mobile phone before entering, except guests aged under 16 with an accompanying adult. Guest aged under 16 without the company of an adult, and guest aged 65 or above may opt to complete the record form.	芊彩餐廳已登記為 C 類運作模式的餐廳 (每枱最多 6 人)。於芊彩餐廳堂食的賓客在進入餐廳前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃瞄「安心出行」場所二維碼，未滿 16 歲由成人陪同的賓客除外。未滿 16 歲而沒有成人陪同的賓客，及 65 歲或以上的賓客可選擇填表格登記。